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Protokół  

z XXXII Sesji Rady Gminy Sadlinki odbytej 16 listopada 2017r. 

Posiedzenie XXXII Sesji rozpoczęła o godz. 15
30 

Z-ca Przewodniczącego Rady 

Gminy Sadlinki Lucyna Ramza – Dudek wypowiadając słowa: „Otwieram XXXII Sesję Rady 

Gminy Sadlinki”. 

Z- ca Przewodniczącego Lucyna Ramza – Dudek przywitała P. Wójt, Kierownika 

Posterunku Policji w Sadlinkach Tomasza Małkiewicza, radnych, sołtysów. 

Na posiedzenie Rady Gminy Sadlinki przybyło 10 radnych (nieobecni  W. Berent, M. 

Majsak, A. Leśkiewicz, M. Tumiłowicz, A. Michalska) w związku z czym Z – ca 

Przewodniczącego Rady Gminy Sadlinki stwierdziła prawomocność obrad (lista obecności  

stanowi załącznik nr 1 do protokołu). 

L. Ramza – Dudek – Z-ca Przewodniczącego Rady – odczytała porządek obrad sesji. 

Radni jednogłośnie przyjęli porządek obrad sesji. 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. Zatwierdzenie porządku obrad. 

2. Wystąpienie Komendanta Powiatowego Policji w Kwidzynie. 

3. Interpelacje i zapytania radnych. 

4. Przedstawienie przez Wójta spraw realizowanych między sesjami. 

5. Przedstawienie analizy oświadczeń majątkowych złożonych przez osoby zobowiązane 

za 2016r. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami ustawowo uprawnionymi do prowadzenia 

działalności pożytku publicznego na rok 2018. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Kwidzyńskiemu w roku 2018. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie 

dotacji celowej Powiatowi Kwidzyńskiemu na realizację powiatowego programu 

profilaktycznych szczepień dziewczynek z rocznika 2005 i 2006 przeciw wirusowi 

brodawczaka ludzkiego (HPV) chroniących przed rakiem szyjki macicy. 

11. Przyjęcie protokołu z obrad XXXI  Sesji Rady Gminy Sadlinki. 

12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

13. Wolne wnioski. 

14. Zamknięcie obrad Sesji Rady Gminy Sadlinki. 

Ad. 2.  

L. Ramza – Dudek – Z – ca – poprosiła o wystąpienie Kierownika Posterunku Policji           

w Sadlinkach.  

T. Małkiewicz – Kierownik Posterunku Policji w Sadlinkach – przedstawił 

charakterystykę gminy. W roku bieżącym było 211 interwencji, 236 w ubiegłym, czyli 
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spadek,  63 przestępstwa, w ubiegłym 80, zdarzenia uciążliwe – 24, w roku ubiegłym 31. 

Zatrzymano 12 kierujących a w ubiegłym roku 18. Kolizji niestety było więcej w tym roku 25 

a w ubiegłym roku 18. Wypadki drogowe 3 w ubiegłym 5. Prowadzę służby ze strażą 

łowiecką i leśną co najmniej raz w miesiącu. Od grudnia 2016r. do 14 listopada 2017r., było 

nas czterech, teraz jest 3, jest jeden wakat, mamy braki etatowe ale to jest problem 

ogólnopolski. Wspomagam się policjantami  z gminy Gardeja z uwagi na to, że u nas jest stan 

etatowy, jaki jest. 

M. Zdankiewicz – radny – czy mają panowie rozwiązanie dotyczące wolno biegających 

psów? 

T. Małkiewicz -  jedynie mandaty, staramy się ustalać właścicieli. Sami mieszkańcy, 

właściciele powinni temu zapobiegać. My nie prowadzimy rejestrów. 

M. Tadejewski – radny – picie alkoholu w miejscach publicznych ostentacyjnie pozwalają 

sobie urządzać, nie ma już hamulców. 

T. Małkiewicz – u nas jest mniej interwencji ale nie jesteśmy w stanie dotrzeć wszędzie. Jest 

numer 112 można interweniować, jeżeli jest to miejsce nie dozwolone. 

J. Gutmański – radny – prosiłbym policję o pomoc w zmianie organizacji ruchu w Białkach 

koło figurki – chodzi o skrzyżowanie Olszanica – Białki – Sadlinki. Ruch się nasila, 

mieszkańcy się skarżą.  

T. Małkiewicz – ten temat był poruszany, ja przekażę informację Komendantowi Policji        

w Kwidzynie. Niech każdy dba o swoje bezpieczeństwo np. poprzez noszenie kamizelek. 

Otrzymaliśmy w zeszłym roku z gminy kamizelki i rozdawaliśmy mieszkańcom. 

M. Tadejewski – radny – wnioskowaliśmy o to skrzyżowanie, czy była jakaś odpowiedź? 

T. Małkiewicz – nie. 

E. Krajewska – Wójt – jeżeli chodzi o Białki, Zarząd Dróg nie wyraził zgody nawet             

na malowanie pasów z uwagi na bezpieczeństwo. Przechodnie i tak chodzą. Dopłacaliśmy do 

nowego samochodu, myśleliśmy, że poprawi się bezpieczeństwo naszych mieszkańców. 

Prosimy o zapełnienie etatów. Myślę, że wystosujemy pismo o zapełnienie etatów. 

T. Małkiewicz – ten samochód naprawdę pracuje na terenie Sadlinek, jeśli mamy służbę, to 

na dwóch rejonach. Gdybyśmy mieli etat, to ten samochód służyłby nam na naszym terenie na 

czynności służbowe. Również policjanci z Gardei jeżdżą po naszym terenie. 

E. Krajewska – Wójt – bardzo bym prosiła aby pan wypowiedział się na temat narkotyków, 

czy u nas, w naszym środowisku jest bezpiecznie. Ja doceniam waszą pracę i dziękuję za 

współpracę. Chcielibyśmy, żeby państwo zapewnili nam bezpieczeństwo. 

T. Małkiewicz – jeżeli chodzi o środki używki, znaleźliśmy 2 plantacje na tzw. nieużytkach. 

Natomiast jeżeli chodzi o szkoły, to nie mamy zagrożeń. Kilka lat temu tak, teraz jest 

spokojniej. Nam również zależy abyśmy jako policjanci mogli pracować dobrze. Zdarzają się 
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przestępstwa ale nie możemy uniknąć. Dzisiaj miała miejsce kradzież roweru w szkole           

w Sadlinkach. Udało nam się odzyskać rower. Osoba została zatrzymana. Robimy wszystko 

aby to bezpieczeństwo zapewnić. 

J. Piskor – radny – pana komendanta to zawsze widać, czy pan w ogóle wypoczywa? 

T. Małkiewicz – jak się nie wyjedzie, to się nie widzi, nie pozna się ludzi, ja to lubię 

J. Piskor – radny – ten samochód to już jest od nas trzeci a jak trzeba będzie, to będzie 

czwarty i piąty. 

T. Małkiewicz – dziękuję bardzo serdecznie, jesteśmy bardzo zadowoleni ze Skody. 

G. Kopecki – radny – proszę o wypowiedzenie się na temat zakładu Fenix. 

T. Małkiewicz – toczy się postępowanie, dochodzeniowo – śledcze czynności nadzorowane 

przez prokuraturę. Jeżeli sprawa się skończy, to do sądu albo umorzenie. Szczegółów nie 

znam. 

L. Ramza – Dudek – Z – ca Przewodniczącego – podziękowała za wystąpienie 

Kierownikowi Posterunku Policji w Sadlinkach. 

Ad. 3. 

Interpelacji i zapytań radnych nie było. 

Ad. 4.  

E. Krajewska – Wójt – przedstawiła sprawy realizowane między sesjami. 

Ad. 5.  

B. Formela – Sekretarz Gminy – przedstawiła analizę oświadczeń majątkowych złożonych 

przez osoby zobowiązane za 2016r. 

Ad. 6.  

L. Ramza – Dudek – Z-ca Przewodniczącego – otworzyła dyskusję dotyczącą uchwały       

w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

G. Podgórska – Skarbnik – istotne znaczenie dla naszych mieszkańców będą miały cztery 

podwyżki. Pierwsza będzie dotyczyła stawki, jaką trzeba będzie zapłacić za grunty, na 

których prowadzona jest działalność gospodarcza. Pozostałe propozycje dotyczą opłat za 

budynki mieszkalne oraz powierzchnie zajęte w budynkach mieszkalnych na prowadzenie 

działalności gospodarczej. 

B. Wiącek – radny – odczytał Uchwałę Nr XXXII/196/2017 w sprawie ustalenia wysokości 

stawek podatku od nieruchomości. 
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Za przyjęciem uchwały głosowało 10 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku       

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 7. 

L. Ramza – Dudek – Z – ca Przewodniczącego – otworzyła dyskusję dotyczącą uchwały     

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych. 

E. Krajewska – Wójt – radni byli zgodni, propozycja była taka sama aby nie podwyższać, 

nie ma wzrostu. 

Radnych chętnych do dyskusji nie było. 

B. Wiącek – radny – odczytał Uchwałę Nr XXXII/197/2017 w sprawie określenia wysokości 

stawek  podatku od środków transportowych. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 10 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku       

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 8.  

L. Ramza – Dudek – Z-ca Przewodniczącego – otworzyła dyskusję dotyczącą kolejnej 

uchwały. 

Radnych chętnych do dyskusji nie było.  

B. Wiącek – radny – odczytał Uchwałę Nr XXXII/198/2017 w sprawie współpracy               

z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami  ustawowo uprawnionymi do 

prowadzenia działalności pożytku publicznego na rok 2018. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 10 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku       

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 9.  

L. Ramza – Dudek – Z-ca Przewodniczącego – otworzyła dyskusję  dotyczącą uchwały      

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kwidzyńskiemu w roku 2018. 

Radnych chętnych do dyskusji nie było. 

B. Wiącek – radny – odczytał Uchwałę Nr XXXII/199/2017 w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Kwidzyńskiemu w roku 2018. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 10 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku       

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 10. 

L. Ramza – Dudek – Z – ca Przewodniczącego – otworzyła dyskusję dotyczącą uchwały     

w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie profilaktycznych szczepień dziewczynek   
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z rocznika 2005 i 2006 przeciw wirusowi brodawczaka ludzkiego (HPV) chroniących przed 

rakiem szyjki macicy. 

Chętnych do dyskusji nie było. 

B. Wiącek – radny -  odczytał Uchwałę Nr XXXII/200/2017 w sprawie udzielenia  pomocy 

finansowej w formie profilaktycznych szczepień dziewczynek z rocznika 2005 i 2006 przeciw 

wirusowi brodawczaka ludzkiego (HPV) chroniących przed rakiem szyjki macicy. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 10 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku       

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 11. 

Za przyjęciem  protokołu z obrad XXXI  Sesji Rady Gminy Sadlinki głosowało 10 radnych 

uczestniczących w posiedzeniu, w związku z czym protokół został przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 12. 

W związku z faktem, iż interpelacji nie było, nie było odpowiedzi na interpelacje. 

Ad. 13. 

W. Beeg – radny – podziękował w imieniu mieszkańców za założenie lustra w Rusinowie. 

M. Zdankiewicz – radny – podziękował P. Wójt za wykonanie drogi w imieniu 

mieszkańców Karpin i Bronisławowa. 

E. Krajewska – Wójt – myśleliśmy skąd wziąć pieniądze na drogi. Składaliśmy projekty, nie 

wyszło. Udało nam się jednak drogę wykonać. Mamy ogromną satysfakcję z ogromnego 

wysiłku. Dziękuję za każde dobre słowo bo wysiłek Wójta jest potrzebny. Rzesza ludzi, 

moich pracowników pracuje na to. 

J. Gutmański – radny -  chciałbym wrócić do obchodów Dnia Niepodległości i podziękować 

P. Wójt za  zorganizowanie  koncertu zespołu Artis, który przedstawił historię Polski 

Niepodległej. 

E. Krajewska – Wójt – pomysł urodził mi się w głowie, że trzeba coś takiego zrobić ale od 

razu środki finansowe. Bałam się, jak ludzie to odbiorą ale to naprawdę się udało, warto było. 

Zapraszam serdecznie na przyszłość. Może i koncert w Nebrowie, zobaczymy. Szkoda, że 

państwo radni nie byliście na tym koncercie. 

M. Tadejewski – radny – ja bym przyszedł ale dopiero się dowiedziałem, jak Jarek zaczął 

dziękować. 

E. Krajewska – Wójt – na tablicach ogłoszeń, na stronie internetowej informacje  były. 

L. Ramza – Dudek – Z – ca Przewodniczącego – były. 
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B. Wiącek – radny – oficjalnie chciałbym zawnioskować o wiatę przy ul. Lipowej                 

w Sadlinkach. 

E. Krajewska – Wójt – mamy propozycję aby kolejna sesja odbyła się 20 grudnia a komisje 

18 grudnia 2017r. 

L. Ramza – Dudek – Z – ca Przewodniczącego – bez zaproszonych gości? 

E. Krajewska – Wójt – tak. 

Ad. 14. 

L. Ramza – Dudek – Z – ca Przewodniczącego – o godz. 16
35

 zakończyła obrady XXXII 

Sesji Rady Gminy Sadlinki. 

 

Protokółowała: 

Brygida Formela 


